
REFERAT FRA ORDINÆR GENERALFORSAMLING  
CROSSNORD 2023 

Mandag den 27. november 2023 kl. 17.00 a5oldes 4. ordinære generalforsamling i CrossNords lokaler 
Falkevej 20, 3400 Hillerød med følgende: 

DAGSORDEN 

1) Valg af dirigent og referent  
2) Bestyrelsens beretning v/formand Frederik Boll 
3) Aflæggelse og godkendelse af det reviderede årsregnskab for det forløbne år 
4) Aflæggelse og godkendelse af bestyrelsens forslag Ll konLngent og budget for det kommende år 
5) Behandling af indkomne forslag - punktet udgår.  
6) Valg Ll bestyrelsen  

1) Rebekka Graatang (genopsLller)  
2) Sussie Dyreborg (genopsLller)  
3) Jonas Wallin - genopsLller ikke  

1) Lise Notander Clausen - opsLller 
2) Daniel - opsLller 

7) Valg af en revisor (lige år) - bestyrelsen foreslår Réne Hedman 
8) Eventuelt 
9) WOD 

Formand Frederik Boll bød indledningsvis velkommen Ll CrossNords 4. officielle generalforsamling.  

Ad 1) 

Bestyrelsen indsLllede Pernille Thrane, som dirigent og referent. Frederik Boll forespurgte 
generalforsamlingen om der var andre, som ønskede at påtage sig hvervet, hvilket ikke var Llfældet.  

Hereder takkede dirigenten for valget, og staterede med formalia omkring hvorvidt generalforsamlingen 
kunne anses som lovlig indvarslet og beslutningsdygLg. 

I henhold Ll vedtægternes § 7, stk. 3, skal der senest 6 uger inden generalforsamlingen ske annoncering af 
Ldspunktet for generalforsamlingen. Dege var sket den 23. september og hereder skal der senest 2 uger 
inden generalforsamlingen udsendes officiel dagsorden. Indkaldelsen fra udsendt den 8. november 2022, og 
derfor konstaterede dirigenten, at generalforsamlingen var lovlig indvarslet og beslutningsdygLg. Ingen 
havde på opfordring indsigelser herLl.  

Dirigenten konkluderede ligeledes, at af foreningens stemmeberehgede medlemmer var 34 fremmødt.   

Ligeledes blev det præciseret, at referatet ville blive udarbejdet, som et beslutningsreferat.  

Ad 2)  

Formand Frederik Boll aflagde bestyrelsens beretning, som var udsendt sammen med indkaldelsen.  

Frederik Boll fortalte, at der i det forgangne år i bestyrelsen var arbejdet videre med foreningens fire 
hjørneflag, som fortsat er følgende: 

• Vi er en bestyrelse for de mange og ikke de få 
• Frivilligheden er vores DNA 
• Regler er ens for alle 
• Kvalitet fremfor kvanLtet 
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Dirigenten konstaterede at ingen havde spørgsmål eller kommentarer Ll bestyrelsens beretning, som derfor 
var enstemmigt godkendt.  

Ad 3)  

Årsregnskabet for 2022 var udsendt sammen med indkaldelsen. 

Regnskabets resultat var som forventet, og revisor Marco Gall har ligeledes afgivet erklæring om, at 
regnskabet er retvisende billede af foreningens finansielle sLlling.  

Årsregnskabet for 2022 viser, at der har været medlemsindtægter for i alt kr. 675.065 og udgider for 
432.859.  

Overskuddet er som forventet og bruges Ll konsolidering af foreningen, da bestyrelsen har et ønske om, at 
foreningen skal have en opsparing af en sådan størrelse, at foreningen har opsparede midler Ll at kunne 
klare 1 års drid uden indtæger. Dege målet er ikke opfyldt endnu.  

Dirigenten konstaterede eder gennemgangen, at ingen havde spørgsmål og at årsregnskabet for 2022 var 
enstemmigt godkendt.  

Ad 4)  

Formand Frederik Boll gennemgik budgeget for perioden 1. januar 2024 - 31. december 2024. 

Budgeget for 2024 er fastsat ud fra et gennemsnitligt medlemstal pr. måned på 390 betalende medlemmer, 
hvilket er fastsat ud fra gennemsniget for 2023. I indtægterne er regnet med 144 kr. pr. medlem, da der 
månedligt trækkes 5 kroner pr. medlem af Holdsport.  

Ligeledes er budgeget fastsat med fastholdelse af det nuværende konLngent.  

Bestyrelsen har besluget at foretage en større investering og udskider alle Assaultbikes med Echo Bikes. 
Årsagen er, at der simpelthen er for stort vedligeholdelsesbehov for de eksisterende, som bliver ved med at 
gå i stykker.  

Der var under gennemgang af budgeget spørgsmål Ll overvejelser om medlemsstop og flytning af lokalitet 
pga. foreningens størrelse. Konklusionen er, at der ikke forventes et medlemsstop - og det vil være umuligt 
at finde nye egnede større lokaler Ll en lejen, som er Ll at betales, men Niklas holder løbende øje.  

Dirigenten konstaterede eder gennemgangen, at ingen havde yderligere spørgsmål og at budgeget for 2024 
var enstemmigt godkendt. 

Ad 5)  

Der var ikke indkommet nogle forslag, hvorfor punktet udgik.  

Ad 6)  

Dirigenten konstaterede, at de nuværende bestyrelsesmedlemmer Rebekka Graatang og Sussie Dyreborg 
som begge genopsLller Ll foreningen, var der ingen modkandidater Ll. Begge blev derfor genvalgt.  

Jonas Wallin, som har været med Ll at sLde CrossNord har valgt ikke at genopsLlle Ll bestyrelsen eder at 
have siddet i bestyrelsen i 4 år. Til Jonas’ post i bestyrelsen opsLllede:  

• Lise Notander Clausen  
• Daniel Normand Larsen  
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Begge kandidater fik mulighed for at præsentere sig selv, hvoreder dirigenten beslugede skridlig 
afstemning. Dirigenten konstaterede, at alle Llstedeværende medlemmer havde afgivet stemmer, og Lise 
Notander Clausen blev valgt Ll bestyrelsen med 27 stemmer mod 7 stemmer Ll Daniel Normand Larsen.  

Bestyrelsen består heder af:  

Formand Frederik Boll - på valg i 2024 
Bestyrelsesmedlem Niklas Frøkjær - på valg i 2024 
Bestyrelsesmedlem Mie Salin - på valg i 2024 
Bestyrelsesmedlem Morten Lund - på valg i 2024 
Bestyrelsesmedlem Rebekka Graatang - på valg i 2025 
Bestyrelsesmedlem Lise Notander Clausen- på valg i 2025 
Kasserer Sussi Dyreborg - på valg i 2025 

Ad 7)  

Bestyrelsen indsLllede Réne Hedmanl, som ekstern revisor - og han blev enstemmigt genvalgt.  

Ad 8)  

Under punktet eventuelt kan alt drødes, men intet besluges.  

Muligheden for at købe enkelte træninger og tage bekendte med Ll selvtræning mod betaling blev 
forespurgt og drødet. Bestyrelsen oplyste, at dege Ldligere har været drødet, men det er besluget, at det 
grundet den administraLve byrde for Rebekka og Sussie ved sådanne betalinger ikke opvejer indtægten 
herved. Ligeledes er CrossNord for dem der ønsker at være del af foreningen - og ikke for folk der ønsker at 
Llkøbe enkelte træninger. Ligeledes har der været problemer med misbrug af medbragte gæster Ll 
selvtræning.  

Dirigenten takkede for god ro og orden og afslugede generalforsamlingen kl. 17.55.. 

Ad 9)  

Niklas Frøkjær havde sammensat en hyldest WOD Ll Jonas Wallin for hans bistand Ll bestyrelsesarbejdet i 
de forgange 4 år.  

Hillerød den 27. november 2023 
Som dirigent og referent  

_________________________ 
Pernille Thrane
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